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 PROTOKÓŁ NR 73/2022 

z LXXIII SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 25 maja 2022 r. 

 

 

LXXIII sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/26738/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxxiii-w-dniu-25-maja-2022-godz-1430-cz-i.htm 

 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/26735/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxxiii-w-dniu-25-maja-2022-godz-1430-czii.htm 

 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/26736/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxxiii-w-dniu-25-maja-2022-godz-1430-cziii.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie LXXIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

LXXIII sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy.  

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. 

Obecni: 

1.Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran  

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jan Jarosz  

6. Teresa Jędral 

7. Wojciech Kochański 

8. Szymon Krupa 

9. Czesława Iwona Książek 

10. Beata Mika 

11. Bożena Molak 

12. Beata Polaczyńska 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/26738/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxxiii-w-dniu-25-maja-2022-godz-1430-cz-i.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/26738/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxxiii-w-dniu-25-maja-2022-godz-1430-cz-i.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/26735/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxxiii-w-dniu-25-maja-2022-godz-1430-czii.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/26735/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxxiii-w-dniu-25-maja-2022-godz-1430-czii.htm
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13. Andrzej Posiewka  

14. Jakub Rącz 

15. Jan Rokita 

16. Iwona Szymańska 

17. Tomasz Ura 

18. Urszula Wroniewicz 

19. Rozalia Zdulska 

20. Zenon Nadstawny 

    Nieobecny:  

     1. Jacek Gliński 

 

W załączeniu do protokołu:  

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1;  

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2;  

-lista obecności gości załącznik nr 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała przybyłych na sesję 

radnych, burmistrza wraz z zastępcą, skarbnika gminy, pracowników urzędu oraz 

mieszkańców. 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie LXXIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla gminy Góra 

Kalwaria.  

5. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze 

Kalwarii. 

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny w gminie Góra 

Kalwaria na lata 2022-2024. 

7. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w "Klubie Seniora Senior+". 

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 

terenie Miasta i Gminy Góra Kalwaria miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych. 

9. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra 

Kalwaria, położonej w miejscowości Julianów.  
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10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat, 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w obrębie 9-01. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat, 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w obrębie 2-02. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy. 

13. Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 

14. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego ”Dolina Rzeki Małej 

- Góra Kalwaria”. 

15. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Łubna. 

16. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Łubna rejon ulicy Podleśnej cz. I. 

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Czarny Las – część północna. 

18. Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy udzielanej obywatelom 

Ukrainy, którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium 

Ukrainy w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego 

państwa oraz obywatelom Ukrainy posiadającym Kartę Polaka, którzy wraz 

z najbliższą rodziną z powodu tych działań wojennych przybyli na terytorium 

Rzeczypospolitej Polskiej. 

19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

20. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

21. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z LXXI sesji w dniu 27.04.2022 i LXXII 

nadzwyczajnej sesji w dniu 13.05.2022 r.  

22. Sprawy różne:  

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi,  

b) pytania radnych i odpowiedzi,   

c) wolne wnioski,  

d) informacje. 

      23. Zamknięcie LXXIII sesji Rady Miejskiej.             

     

 

      Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym    

wraz z porządkiem obrad  stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Kontynuując przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa, zgłosiła wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad punktu 8 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
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zasad usytuowania na terenie miasta i gminy Góra Kalwaria miejsc sprzedaży i podawania 

napoi alkoholowych. 

Uzasadniając wniosek poinformowała, że uchwała ta jest wynikiem dyskusji, która 

wywiązała  się na poprzedniej Radzie Miejskiej, nie rozwiązuje ona  problemu świetlicy 

środowiskowej, której umieszczenie planowane jest w bezpośrednim  sąsiedztwie sklepu 

monopolowego. Dodanie internatu i burs nie załatwi kwestii świetlicy. Uważała że lepiej 

pozostać przy starym zapisie” placówek oświatowo-wychowawczych” niż działać trochę 

pozornie tzn. udawać, że się coś zrobiło w kierunku takim, żeby zabezpieczyć i wyznaczyć 

te obiekty chronione, a jednocześnie przymykamy oko, że świetlica ta będzie w pobliżu 

sklepu monopolowego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia z porządku obrad punktu 8 projektu uchwały 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie miasta i gminy 

Góra Kalwaria miejsc sprzedaży i podawania napoi alkoholowych. 

 

 Wyniki głosowania: 

 ZA:11, PRZECIW:5, WSTRZYMUJE SIĘ 4 ,BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

   

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, 

Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (5) 

Łukasz Baran, Szymon Krupa, Beata Mika, Beata Polaczyńska, Jan Rokita 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Jan Jarosz, Bożena Molak 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Glińsk 

 

                           Wniosek został uwzględniony 

 

Punkt 8 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 

terenie Miasta i Gminy Góra Kalwaria miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

Został zniesiony z porządku obrad. 

 

Punkt 3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w okresie 

od 28 kwietnia 2022 r. do 25 maja 2022 r. 

I.  Wykaz podjętych zarządzeń: 
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1 ORG.0050.76.2022 22.04.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok. 

2 ORG.0050.77.2022 28.04.2022  w sprawie zmian w budżecie 

3 ORG.0050.78.2022 28.04.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok. 

4 ORG.0050.79.2022 28.04.2022 

w sprawie ustalenia harmonogramu czynności w 

postępowaniu rekrutacyjnym na rok szkolny 

2022/2023 do Żłobka Miejskiego w Górze Kalwarii. 

5 ORG.0050.80.2022 06.05.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego w 

ramach zadania pod nazwą "Budowa siłowni 

zewnętrznej w Podłęczu". 

6 ORG.0050.81.2022 09.05.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego w 

ramach zadania pod nazwą "Modernizacja placu 

zabaw przy SP nr 2 w Górze Kalwarii" 

7 ORG.0050.82.2022 09.05.2022 
w sprawie przedłożenia sprawozdania finansowego 

za 2021 r. 

8 ORG.0050.83.2022 10.05.2022 w sprawie zmian w budżecie gminy 

9 ORG.0050.84.2022 10.05.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok. 

10 ORG.0050.85.2022 11.05.2022 

zmieniające zarządzenie w sprawie wprowadzenia 

instrukcji obiegu i kontroli dokumentów finansowo-

księgowych w Urzędzie Miasta i Gminy w Górze 

Kalwarii 

11 ORG.0050.86.2022 13.05.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

12 ORG.0050.87.2022 17.05.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego w 

ramach zadania pod nazwą "Zakup zewnętrznej 

tężni solankowej w Czaplinie" 

13 ORG.0050.88.2022 23.05.2022 

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu 

Uśmiechu w Czersku 

15 ORG.0050.89.2022 23.05.2022 

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Kazimierza Górskiego w 

Czaplinku 
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16 ORG.0050.90.2022 23.05.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego w 

ramach zadania  pod nazwą „Budowa siłowni 

zewnętrznej w Podłęczu”. 

17 ORG.0050.91.2022 25.05.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

 

 

II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 17 (28.04-01.05) 

- udział w spotkaniu z dyrektorami szkół gminnych 

- spotkanie z mieszkańcami gminy z okazji Święta Flagi Państwowej, rozdawanie flag 

Tydzień 18 (02.05-08.05) 

- udział w uroczystościach z okazji Święta Konstytucji 3 Maja 

- udział w posiedzeniu zarządu Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Zlewni Rzeki 

Jeziorki 

- spotkanie z nadleśniczym Nadleśnictwa Chojnów w sprawie realizacji ścieki 

edukacyjnej oraz miejsca spotkań w dawnym folwarku Walewice 

- udział w Turnieju Rycerskim organizowanym na zamku w Czersku 

- udział w uroczystościach z okazji Dnia Strażaka organizowanych przez OSP Pęcław 

oraz MDP Pęcław 

Tydzień 19 (09.05-15.05) 

- spotkanie z seniorami płynącymi Wisłą w porcie w Górze Kalwarii 

- spotkanie z radnym Rady Miejskiej oraz przedstawicielem Spółki Wodnej w sprawie 

poprawy sytuacji melioracji 

- udział w uroczystym wręczeniu awansu nauczycielskiego nauczycielowi 

mianowanemu 

- udział w spotkaniu przedsiębiorców z przedstawicielami Łódzkiej Strefy 

Ekonomicznej 

- spotkanie w inicjatorami powstania tablicy upamiętniającej Waleriana Łukasińskiego 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- udział w uroczystościach z okazji Dnia Strażaka oraz 60. rocznicy powstania 

jednostki OSP Cendrowice 

- udział w wieczornej imprezie pod nazwą „Nightskating” 

 

Tydzień 20 (16.05-22.05) 
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- udział w spotkaniu organizacyjnym dotyczącym kalendarza imprez gminnych w 

2022 roku 

- wizyta w Przedszkolu Samorządowym w Baniosze 

- spotkanie z przedstawicielami Nadleśnictwa Chojnów w sprawie realizacji ścieki 

edukacyjnej oraz miejsca spotkań w dawnym folwarku Walewice 

- udział w uroczystościach organizowanych przez Państwową Straż Pożarną z okazji 

Dnia Strażaka  

- spotkanie z przedstawicielami ZTM Warszawa w sprawie zmiany kursowania 

autobusów w związku z remontami dróg na terenie gminy Piaseczno  

 

Tydzień 21 (23.05-25.05) 

- spotkanie z prezesem Muzeum Archeologicznego w Warszawie w sprawie 

lokalizacji Muzeum Szkuty Czerskiej 

- spotkanie z przedstawicielami OSP Baniocha w sprawach bieżącej działalności 

- spotkanie z członkami klubu motocyklowego „Zryw” w sprawie wspólnej organizacji 

imprezy „Motoserce” 

- udział w posiedzeniu zarządu Lokalnej Grupy Działania Perły Mazowsza 

- udział w Sesji Rady Miejskiej 

 

III. Inwestycje rozpoczęte  

- Przebudowa ul. Długiej w Baniosze 

Wykonawca: CERMAT-PROTBET 

Wartość robót – 975.421,09 zł 

Termin zakończenia – 28.10.2022 

- Rozbudowa placu zabaw w Szymanowie 

Wykonawca: Ninja-Craft by Sebastian Kasprzyk 

Wartość robót – 25.500,00 zł 

Termin zakończenia – 30.06.2022 

 

IV. Inwestycje zakończone 

- Modernizacja placu zabaw przy SP nr 2 w Górze Kalwarii 

- Budowa zewnętrznej tężni solankowej w Czaplinie 

- Rozbudowa siłowni zewnętrznej w Podłęczu 

 

V. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 94 osoby + 3 osoby z PUP 

- Straż Miejska – 7 osób 
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- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 16 osób 

- OPS – 39 osób 

- Biblioteka – 9 osób 

- Ośrodek Kultury – 23 osoby 

- OSiR -  49 osób 

- ABK – 18 osób 

- ZGK – 83 osób 

 

Pytania do sprawozdania burmistrza zgłosili: 

Radny Jan Rokita zapytał o spotkanie z inicjatorami w sprawie wmurowania tablicy ku czci 

Waleriana Łukasińskiego. 

Drugie pytanie dotyczyło spotkania z nadleśnictwem w sprawie zagospodarowania 

folwarku Walewice, następnie poprosił o kilka słów  na temat lokalizacji  Muzeum Szkuty 

Wiślanej. Radny Wojciech Kochański poprosił o więcej informacji  w sprawie spotkania 

zarządu Stowarzyszenia Gmin i Powiatu zlewni Rzeki Jeziorki, następnie zapytał o 

wydzierżawienie przez gminę części portu. 

Radna Teresa Jędral poprosiła o przybliżenie tematu dotyczącego udziału w spotkaniu 

przedsiębiorców z przedstawicielami łódzkiej strefy ekonomicznej oraz udział w 

posiedzeniu zarządu lokalnej grupy działania „ Perły Mazowsza” 

Głos zabrała radna Bożena Molak, zapytała o spotkanie z przedstawicielami Zakładu 

Transportu Miejskiego dotyczące utrudnień  w kursowaniu autobusów, wynikających z 

remontu drogi 79  oraz o przystanki autobusowe, które miały być uruchomione  przy ul. 

Kalwaryjskiej. 

Radny Zbigniew Adamczyk zapytał, czy są już jakieś ustalenia odnośnie co do spotkania ze 

Spółką Wodną. 

Radny Szymon Krupa zapytał, czy zakończyło się postępowanie rekrutacyjne do Żłobka 

Miejskiego i ile jest chętnych dzieci do tego żłobka. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział na pytanie radnego Jana Rokity  

poinformował kto był inicjatorem i jak przebiegało spotkanie w sprawie wmurowania 

tablicy . 

Odnośnie drugiego pytania jakie zadał pan radny, o zagospodarowanie terenu po byłym 

folwarku  Walewice, Burmistrz opowiedział o pomyśle stworzenia  miejsca „zielonego” do 

którego można by było udać się na odpoczynek, rozpalić ognisko, postawić mini plac 

zabaw, o ścieżkach edukacyjnych , które mówiłyby o florze i faunie w tej części naszej 

gminy, która jest pięknie położona, gdzie z każdej strony otoczona jest głębokim lasem, 

więc możliwości poprowadzenia ścieżek edukacyjnych są bardzo duże. 

Propozycja ta została przedstawiona nadleśnictwu i zyskała wstępną aprobatę. 

W sprawie Szkuty Wiślanej Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski poinformował, że odbyło się 

spotkanie z dyrektorem muzeum archeologicznego na którym zapadło postanowienie, o  
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wykonanie operatu szacunkowego nieruchomości, taki operat ma wykonać muzeum, które 

to też muzeum  dostało zlecenie od Marszałka aby podjęło trud  znalezienia nowego 

miejsce pod muzeum Szkuty.  Muzeum ma podstawę żeby wydatkować takie środki 

natomiast Gmina nie ma takiej możliwości, nie wiadomo w jakim stopniu gmina ma 

partycypować  w tym muzeum, na obecną chwilę jakikolwiek wydatek może zostać 

podważony przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Po zrobieniu takiego operatu przez 

dyrektora muzeum prowadzone będą rozmowy z właścicielami działek. 

Na pozostałe pytania odpowiadał zastępca burmistrza Mateusz Baj, zaczął od odpowiedzi 

na pytania dotyczące łódzkiej strefy ekonomicznej stwierdzając, że nazwa ta jest trochę 

myląca, że cała Polska jest strefą ekonomiczną, strefy te mają swoje podziały do których 

należy powiat piaseczyński a więc i Góra Kalwaria, która terytorialnie podlega pod tą 

łódzką strefę ekonomiczną. Zorganizowane było spotkanie z przedsiębiorcami, niestety 

frekwencja nie była zadawalająca. Zastępca burmistrza Mateusz Baj powiedział, że  temat 

jest rozwojowy i godny uwagi, ponieważ w grę wchodzą duże zwolnienia podatkowe. W 

sytuacji gdy jakaś firma lub spółka zdecyduje się zainwestować w określone obszary to 

przedstawiciele łódzkiej  strefy ekonomicznej chętnie się spotkają i porozmawiają o 

szczegółach. 

Odnośnie pytania o udział w walnym zebraniu członków Stowarzyszenia „Perły Mazowsza” 

poinformował, że celem tego spotkania było zatwierdzenie sprawozdania za rok 2021. 

W odpowiedzi na pytanie radnej Bożeny Molak o zmiany rozkładu połączeń autobusów 

ZTM zastępca burmistrz Mateusz Baj wyjaśnił, że  została zmieniona organizacja ruchu na 

ul. Pod Bateriami  w Piasecznie. Jest to ulica, która łączy Zalesie Górne z Piasecznem, na   

razie autobusy mogą tamtędy jeździć ale wykonawca przewiduje , że w okolicach Bożego 

Ciała zostanie całkowicie zamknięta dla autobusów ZTM, te utrudnienia maja potrwać do 

końca sierpnia a może nawet do końca września, w związku z tym konieczna jest zmiana 

trasy autobusu linii L13.Szczegóły nie są jeszcze do końca znane, prawdopodobnie ma być 

tak, że autobus L13 będzie jechał bezpośrednio ul. Puławską prosto do Piaseczna, bez 

skrętu na Zalesie. 

Na pytanie radnego Szymona Krupy w sprawie rekrutacji do żłobka miejskiego zastępca 

burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że rekrutacja została rozpoczęta, zainteresowanie 

jest bardzo duże, wolnych miejsc jest 16, a  zainteresowanych znacznie więcej , co skłania 

do powrotu do rozmów na temat budowy nowego  żłobka w Górze Kalwarii. 

Na spotkaniu zarządu stowarzyszenia gmin i powiatów zlewni  Rzeki Jeziorka omawiane 

były sprawy bieżące takie jak: czyszczenie koryta rzeki Jeziorka i jej dopływów, audytem 

szlaków rowerowych., oznakowaniem ewentualnie wyznaczaniem nowych szlaków 

rowerowych. 

W trybie ad vocem  kolejno głos zabrali: Bożena Molak,  Zbigniew Adamczyk zastępca 

burmistrza Mateusz Baj. 

 

Punkt 4. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla gminy Góra 

Kalwaria 
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Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

zgłosiła wniosek o uzupełnienie danych na stronie 4 natomiast Komisja Oświaty, Kultury i 

Pomocy Społecznej o uzupełnienie danych na stronie 51 i 53 pozostałe komisje nie 

zgłosiły uwag. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej przeczytała pismo od pani dyrektor Pomocy 

Społecznej Kamili Korzeniewskiej, pismo to odnosiło się do uwag  Komisji Oświaty Kultury i 

Pomocy Społecznej. 

Głos zabrała pani Dyrektor Kamila Korzeniewska odniosła się w kilku słowach do punktu 4. 

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla gminy Góra Kalwaria stanowi 

załącznik nr 5 

 

Punkt 5. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu ośrodka pomocy społecznej w Górze 

Kalwarii. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie nadania statutu ośrodka pomocy 

społecznej w Górze Kalwarii 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20,PRZECIW:0,WSTRZYMUJE SIĘ:0,BRAK GŁOSU: 0,NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/650/2022 

 

Punkt 6.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu wspierania rodziny w gminie Góra 

Kalwaria na lata 2022-2024. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu wspierania rodziny 

w gminie Góra Kalwaria na lata 2022-2024. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20,PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0,BRAK GŁOSU: 0,NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Glński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/651/2022 

 

 

Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w” klubie Seniora Senior+”. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała ,że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w” klubie Seniora Senior+”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA:20,PRZECIW:0,WSTRZYMUJE SIĘ:0,BRAK GŁOSU: 0,NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Glińsk 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/652/2022 

 

Punkt 9. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

położonej w miejscowości Julianów. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała,że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra 

Kalwaria, położonej w miejscowości Julianów. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

              

   Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/653/2022             

 

Punkt 10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat, 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej w 

obrębie 9-01. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
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na okres 10 lat, nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

położonej w obrębie 9-01. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

      ZA(20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/653/2022 

 

 

Punkt 11.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat, 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej w 

obrębie 2-02. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

na okres 10 lat, nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

położonej w obrębie 2-02 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 
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NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

           

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/655/2022 

 

 

Punkt 12 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/656/2022 

 

 

Punkt 13.  Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości..  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/657/2022 

 

Punkt 14.  Projekt uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego ”Dolina Rzeki 

Małej - Góra Kalwaria”. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła opinie Komisji 

Rady, poinformowała, że: Komisja Zdrowia i Sportu- opinia negatywna, Komisja Rolnictwa 

Ochrony środowiska i Handlu - opinia negatywna, Komisja Rewizyjna – opinia negatywna 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego – opinia negatywna, Komisja 

Finansów i Rozwoju – opinia pozytywna, Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej – 

brak opinii. 

 

Głos w sprawie zabrał Piotr Wojtas przedstawiciel nadleśnictwa, specjalista służby leśnej 

poinformował że cały użytek ekologiczny znajduje się na obszarze  dwóch gmina, to jest 

gminie Piaseczno na powierzchni 127,56 ha i gminie Góra Kalwaria na powierzchni  7,15ha. 

Cała Rzeka Mała znajduje się na terenie  gminy Piaseczno. natomiast część należąca do 

gminy Góra Kalwaria jest obok tej rzeki. 

Piotr Wojtas zaprezentował mapki poglądowe by zobaczyć jak wygląda ten użytek  w 

części gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że wątpliwości radnych 

wzbudza kwestia  poziomu  wód i systemu odwodnienia tej części gminy. 

Poprosiła o wypowiedzenie się w tej kwestii radnego Zbigniewa Adamczyka, który jest 

specjalistą w sprawach odwodnienia. 

Radny Zbigniew Adamczyk szczegółowo wypowiedział się w kwestii ustanowienia użytku 

ekologicznego.’’ Dolina Rzeki Małej” – Góra Kalwaria .Wyjaśnił, że z perspektywy 

mieszkańców  nie będzie żadnych korzyści z powstania  użytku  ekologicznego natomiast 

dla Gminy wynikną pewne obowiązki z tego tytułu ,takie jak  sprawowanie pieczy nad tym 
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obszarem. Radny Zbigniew Adamczyk poinformował, że od 2019 roku wody polskie 

zaprzestały konserwacji Rzeki Małej, żeby można było podjąć taką uchwałę Rzeka 

powinna być odmulona tak aby miała rzędną dna z okresu lat 1984-85 kiedy była 

budowana melioracja ,w międzyczasie dno rzeki podniosło się znacząco, pojawiła się 

roślinność bagienna co mogło skłonić do projektu tej uchwały. 

Do wypowiedzi odniósł się pan Piotr Wojtas, następnie do wypowiedzi Piotra Wojtasa 

odniósł się radny Zbigniew Adamczyk. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa podsumowała wypowiedzi stwierdzając, że 

jeżeli uchwała nie zostanie podjęta na obecnej sesji to można będzie powrócić do tematu 

może już innej treści, w późniejszym terminie po dodatkowych konsultacjach. 

Pan Piotr Wojtas przychylił się do słów przewodniczącej aby podjąć jeszcze raz tą dyskusje 

by obie strony były usatysfakcjonowane. 

 

Radny Zbigniew Adamczyk  w kilku słowach wyraził swoja opinię w tej kwestii. 

Radna Beata Polaczyńska wyjaśniła zebranym dlaczego Komisja  Finansów i Rozwoju 

wydala opinię pozytywną, powiedziała że pracownik gminy, który referował tą sprawę 

podkreślał, że ustanawiamy użytek ekologiczny na terenie, którym zarządza nadleśnictwo. 

Ponadto to nie jest tak, że ustanowienie użytku ekologicznego hamuje jakąkolwiek 

ingerencję na terenie ustanowionego użytku, w  infrastrukturę, w rowy i w  pogłębianie, 

które może grozić zalaniu rzeki, te rzeczy są wyłączone jeżeli chodzi o ochronę. 

Gospodarowanie tymi niebezpiecznymi elementami, które mogą zagrozić zalewaniu lub 

wysuszaniu jest do regulacji. Pani radna Beata Polaczyńska wspomniała, że pojawiają się 

pomysły, żeby utworzyć   teren z  edukacyjnymi ścieżkami edukacyjnymi. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Tomasz Ura  uzupełnił wypowiedzi  radnego Zbigniewa 

Adamczyka przekazał dodatkowe wątpliwości radnych,  które  chcieliby jeszcze uściślić 

odnośnie tej uchwały. Radni chcieliby aby spółka wodna zobowiązała się do wykonania 

prac, które powinny być wykonane, do doprowadzenia tych rzek do stanu pożądanego, a 

dopiero później będzie się można zastanowić czy ten użytek ustanowić, ale już w 

momencie kiedy  rzeka będzie przywrócona do stanu w jakim powinna być. 

Radny Zenon Nadstawny wyraził swoją opinię, stwierdził, że niepodjęcie tej uchwały w 

żaden sposób nie ograniczy  działań nadleśnictwa, natomiast dla Rzeki Małej jest to  w 

pewien sposób niebezpieczne. 

Radna Urszula Wroniewicz chciała uzyskać informacje czy  będzie wiadomo w przypadku 

zachwiania gospodarki hydrologicznej ,osuszeniu  bądź zalaniu terenu, kto ponosi 

odpowiedzialność  za to, żeby wypłacać  odszkodowanie i rekompensować ewentualne 

straty. 

Piotr Wojtas odpowiedział, że ta kwestia nie była brana pod uwagę ze względu na to, że 

rzeka została wyłączona z użytku ekologicznego, a ona jest głównym odbiorcą wody. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego 

”Dolina Rzeki Małej - Góra Kalwaria”. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 2, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (2) 

Beata Mika, Beata Polaczyńska 

PRZECIW (16) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa 

Jędral, Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, 

Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Baran, Szymon Krupa 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

Rada Miejska nie podjęła uchwały. 

 

Punkt 15.  Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna. 

 

Wyniki glosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

  ZA (20)   

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/658/2022 

 

 

Punkt 16. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna rejon ulicy Podleśnej cz. I. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zgłosił autopoprawkę polegającą na uzupełnieniu 

legendy do rysunku projektu planu miejscowego dla wsi Łubna rejon ul. Podleśnej 

stanowiąca załącznik nr 1 do niniejszej uchwały w pozycji elementy informacyjne planu. 

Powyższa zmiana wynika z konieczności uzupełnienia rysunku o symbol linii energetycznej 

co umożliwi jednoznaczny odczyt lokalizacji w/w linii. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna rejon ulicy Podleśnej cz. I. 

 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

                           

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/659/2022 

 

Punkt 17. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Czarny Las – część północna. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Czarny Las – część północna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

                           

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/660/2022 

 

 

Punkt 18. Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy udzielanej obywatelom 

Ukrainy, którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium Ukrainy w 

związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz 

obywatelom Ukrainy posiadającym Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z 

powodu tych działań wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Tomasz Ura powiedział, że uchwała ta jest jak najbardziej 

zasadna i potrzebna, zadał pytanie w imieniu mieszkańców, w jaki sposób gmina Góra 

Kalwaria do tej pory pomagała uchodźcom. Nie chodzi tu o taką pomoc narzuconą przez 

rząd ale taką niezależną od tych przepisów nadrzędnych. Kolejne pytanie, to czy obecnie 

jest i czy był koordynator do spraw uchodźców w gminie Góra Kalwaria. 

 

Na pytania odpowiedział Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski, powiedział, że Gmina Góra 

Kalwaria na bieżąco, każdego dnia na wielu płaszczyznach pomaga uchodźcom.  Ośrodek 

Pomocy Społecznej jest zaangażowany w tą pomoc wypłacając świadczenia 40+ poza tym 

każdy obywatel Ukrainy który przybył do naszego kraju ma takie samo prawo do zasiłków 

jak obywatel Polski. Funkcjonuje na terenie Góry Kalwarii magazyn gdzie wydawane są 

obiady a także zestawy śniadaniowo kolacyjne. W pierwszych dniach wojny organizowane 

były transporty na granicę, aby przywieźć osoby, które chcą przebywać na terenie 

naszego kraju, organizowane są lekcje języka polskiego dla zainteresowanych. Odbył się 
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koncert charytatywny, na którym wystąpiła oprócz innych wykonawców obywatelka 

Ukrainy zamieszkująca na terenie naszego powiatu. Zorganizowany był transport 

najpotrzebniejszych rzeczy dla zaprzyjaźnionego miasta Szarogród na Ukrainie. 

Radny Jan Rokita zadał pytanie, dlaczego jest rozróżnienie w treści tego projektu uchwały, 

pomoc dla obywateli Ukrainy, którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej z 

terytorium Ukrainy w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego 

państwa a obywatelami Ukrainy posiadającymi kartę Polaka. Skąd wynika to rozróżnienie i 

czy będzie to się przekładało w najbliższej przyszłości, czy ta pomoc będzie różnicowana  

dla tych dwóch grup wyodrębnionych w treści projektu uchwały. 

Sekretarz Piotr Walczak odpowiedział, że karta Polaka jest kartą, która określa 

przynależność  do narodu polskiego, niekoniecznie te osoby muszą mieć już 

obywatelstwo polskie, może  się zdarzyć, że została  rozpoczęta  procedura uzyskiwania 

tego obywatelstwa stąd też wskazanie w tej uchwale,  do momentu dopóki obywatelstwa 

nie będzie, to na te osoby także można wydatkować  pieniądze, bo  w zakresach 

refundacji, które pojawiają się później dla urzędów jest możliwość refundacji kosztów, 

które urzędy poniosły już na pomoc obywatelom Ukrainy, pojawia się to rozróżnienie na 

osoby, które mają już te procedury na kartę Polaka rozpoczęte. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały określenia zakresu pomocy udzielanej 

obywatelom Ukrainy, którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium 

Ukrainy w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa 

oraz obywatelom Ukrainy posiadającym Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z 

powodu tych działań wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

              

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/661/2022 

 

Punkt 19.  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
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finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

Do projektu uchwał nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/662/2022 

 

Punkt 20.  Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz – Komosa poinformowała, że opinie wszystkich 

komisji były pozytywne. 

 

Do projektu uchwał nie zgłoszono uwag indywidualnych 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 
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Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

              

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę LXXXIII/663/2022 

 

Punkt 21 Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołów z LXXI sesji w dniu 27.04.2022 i LXXII 

nadzwyczajnej sesji w dniu 13.05.2022 r. 

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz- Komosa poinformowała, że nikt nie zgłosił 

poprawek lub uzupełnienia. 

 

Punkt 22 sprawy różne: 

 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi 

 

Głos zabrała mieszkanka Góry Kalwarii pani Białek Teresa w sprawie budowy drogi na ul. 

Dębowej. 

 

b) pytania radnych i odpowiedzi, 

 

Pani radna Teresa Jędral zadała pytanie do Burmistrza Mateusza Baja w sprawie 

utwardzenia drogi od ul. Puławskiej 13 do ul. Spacerowej a także zapytała czy zostało 

naprawione światło przy przejściu dla pieszych w Baniosze przy ul. Lipowej i 

Przemysłowej. 

Zastępca Burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że obie te kwestie związane są z 

Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad odbyły się rozmowy z panią Dyrektor 

Olszewską, która nie widzi celowości i możliwości, aby utwardzać tę działkę, ponieważ nie 

pełni funkcji drogowej jest to ciąg pieszo rowerowy. 

Radna Beata Polaczyńska odniosła się do Punktu 14 Projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia użytku ekologicznego ”Dolina Rzeki Małej - Góra Kalwaria”. Zwróciła się z 

prośbą o spotkanie z ekspertami wód polskich, którzy mogliby rozwiać wątpliwości 

odnośnie ustanowienia tego użytku, zaproponowała, aby gospodarzem tego spotkania 

był radny Zbigniew Adamczyk, drugie pytanie dotyczyło działek na Aleksandrowie. 

Burmistrz Strzyżewski odpowiedział, że część działek, która już uzyskała zgodę powiatu 

piaseczyńskiego na sprzedaż wystąpiła w przetargu, który nie dał rezultatu, Starostwo 

posprzedawało mniejsze działki na większe nie było chętnych. 

Radny Wojciech Kochański zapytał, na jakim etapie jest budowa szkoły w Czersku i Katach, 
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Zaapelował o poprawę bezpieczeństwa osób przebywających nad Wisłą, o ustawienie 

tabliczek z zakazem kąpania się na tamie wojskowej w Górze Kalwarii i Ostrówku.   

Radny zapytał  o oznakowanie przejść dla pieszych na ul. Grójeckiej, oraz o dokończenie 

chodnika na ul. 11 Listopada i wywiezienie gruzu tam zalegającego. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, odnośnie szkoły w Kątach, że złożony 

został wniosek o dofinansowanie w ramach programu „Polskiego Ładu”. 

W odpowiedzi na pytanie radnego Wojciecha Kochańskiego dotyczącego chodnika na ul. 

11 Listopada i gruzu, Burmistrz odpowiedział, że zalegający tam gruz jest związany z 

remontem ul. Wojska Polskiego i dopóki trwa remont to trzeba się liczyć z tym że ten gruz 

tam będzie. W sprawie chodnika odpowiedział, ze Gmina zorientuje się, jakie są 

możliwości aby dokończyć budowę chodnika. 

Radny Zbigniew Adamczyk zadał pytanie o stan prawny w zakresie odbioru śmieci 

komunalnych z placu zabaw, drugie pytanie, czemu nie jest wykorzystywany rębak, który 

był zakupiony parę miesięcy temu. 

Radna Urszula Wroniewicz  zapytała na jakim etapie jest realizacja projektu  budowy 

ścieżki rowerowej z Góry Kalwarii do Czerska nad rzeką Cedron, oraz czemu  tak długo 

trwa realizacja wniosku na  zamówienie sprzętu  do wyrównania dróg.  

Dwa pytania zadała Przewodnicząca  Aleksandra Fedynicz-Komosa. 

1. Pytanie mieszkańca, który zgłosił  kwestie, dotyczącą zezwolenia na budowę stacji paliw 

płynnych w Brześcach, kwestia ta budzi oburzenie wśród niektórych mieszkańców, na 

jakim etapie jest postępowanie i czy pan Burmistrz otrzymuje takie głosy sprzeciwu. 

2. Efekty wizyty w Indonezji, jakie konstruktywne wnioski z niej wypływają i co dalej z 

projektem. 

 

W sprawie śmieci na placu zabaw Burmistrz Strzyżewski odpowiedział, że zarządcą jest 

ABK, które powinno mieć podpisaną umowę  na wywóz śmieci z placu zabaw  i  żeby 

wszelkie sprawy zgłaszać do dyrektora. ABK, który  jest odpowiedzialny za to aby place 

zabaw były skoszone, żeby nie było śmieci, generalnie żeby były bezpieczne. Odnośnie  

stacji paliw w Brześcach poinformował, że była decyzja środowiskowa w tej sprawie, było 

zawiadomienie oraz publiczna informacja o przedsięwzięciu, co do której mieszkańcy 

mogli się odnieść .Zastępca Burmistrza Mateusz  Baj odpowiedział na pytanie radnej 

Urszuli Wroniewicz odnośnie ścieżki rowerowej oznajmił, że przetarg został ogłoszony na 

efekty czekamy do 26 maja, jeżeli oferty zmieszczą się w zakresie cenowym to będą 

podpisywane umowy. 

 

Sekretarz Piotr Walczak opowiedział w paru słowach o wizycie w Indonezji, jest pozytywnie 

zaskoczony  nastawieniem indonezyjskich przyjaciół, samorządowców do tego projektu  

dużo czasu poświęcili jeżeli chodzi o  partycypację społeczeństwa w podejmowaniu 

decyzji to jest jedno z głównych założeń tego programu, podczas tej wizyty uruchomiony  

 



 

  Protokół nr 73/2022 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 25.05.2022 r.                                                     24/24 

 

 

 

został program, aplikacja, która została zaprojektowana przez naszych partnerów, nosi on 

nazwę „dolo dolo” pomaga ona mieszkańcom zgłaszać np. uszkodzenia drogowe,. 

incydenty. Indonezyjczycy przyjęli naszą delegacje bardzo dobrze pokazali miejsca z 

którymi mają problem, które chcieliby skonsultować. 

  

c) Wolne wnioski: brak uwag 

 

d)  Informacje 

Radny Zbigniew Adamczyk poprosił Urząd Gminy, żeby wystąpił do starostwa o 

skoszenie poboczy i rowów, następnie poinformował, że na drodze powiatowej między 

Dębówką a Wincentowem jest sporo dziur w asfalcie i marnej jakości pobocze prosi o 

zainteresowanie tą sprawą 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz -Komosa poinformowała, że wpłynęło  pismo od 

prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Baniosze  dotyczące spotkania w remizie w 

sprawie świetlicy środowiskowej. 

 

Punkt 23 Zamknięcie LXXIII  sesji Rady Miejskiej. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra 

Fedynicz – Komosa o godz 17.33 zamknęła LXXIII sesję Rady Miejskiej. 

 

      

 

 

                                                                       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                        Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

Przygotowała: 

 

Małgorzata Dąbrowska 


